
 

 
VERSLAG OPENBARE VERGADERING 

 

Maandag 13 november 2023  
 

Aanwezig: Beatrijs Aukema, Cecilia Gurdun, Mark Vooges, Henry Furstenberg, Maria Heijne, Mariska 

Huissteden, Son Koper, Joop van Burk, Ingrid van Tienhoven. Afwezig: Ineke van der Aar en Karin 

Keur 

1. Opening en Vaststellen Agenda.  
Joop opent de vergadering en heet Karin Nab welkom. 
De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld 
 

2. Gesprek over het Participatiebeleid gemeente Zandvoort* 
(Karin Nab, Projectleider actualisatie participatie a.i.) 

Aanleiding voor wijzigen van Participatiebeleid is dat de vorige nota is vastgesteld in 
2013. Vanaf 2024 is de Omgevingswet van Kracht en er is een streven naar Participatie 
op decentraal niveau.  
Het doel van Participatiebeleid is niet alleen een draagvlak creëren, ook kennis 
verwerven, horen wat er leeft, maatschappelijke initiatieven mogelijk maken, betere 
afstemming verwachtingen, duidelijke afspraken maken over het proces. 
Vanuit de Adviesraad wordt ingebracht dat participatie in fysieke domein met sociale 
component niet altijd goed gaat. Inclusie; meedoen in het fysieke domein, gehandicapte 
parkeerplaatsen bij parkeerbeleid, jeugdhonk missen dan fysieke component.  
Wat niet goed gaat vanuit de Adviesraad:  
1. we krijgen wel een terugkoppeling, maar horen niets over de follow up. Het is goed 

als de leden meegenomen wordt in het proces van de tussenstappen. 
2. De adviesraad krijgt vaak weinig tijd om een advies uit te brengen.  
3. Door de ambtenaren wordt over het thema jeugd wel met de Participatieraad 

Haarlem gesproken , maar dan niet met leden van de Adviesraad. 
4. De Adviesraad vindt het belangrijk dat er ook gesproken wordt met 

ervaringsdeskundigen. Dat er naar ervaringsdeskundigen gezocht wordt bij de diverse 
thema’s. 

Het gaat om de bandbreedte waar je over mee mag praten: mee weten, mee denken, 
mee doen en mee beslissen.  
Eén van de belangrijkste vragen is: hoe kunnen we mensen bereiken en betrekken. 
Hoe bereik je de verschillende doelgroepen, zoals de zwijgende meerderheid. Wanneer 
er spraken van is bij de doelgroep van een taalachterstand of een migratieachtergrond 
zal er nog meer over na gedacht moeten worden hoe deze mensen te bereiken. Het 
plaatsen van een advertentie is niet voldoende. Je moet naar de mensen toe gaan.  
Traject herinrichting Nieuw Noord is een voorbeeld waar de communicatie en daaruit 
volgend de participatie goed gaat. Het is voor de verschillende doelgroepen zoals 
Jongeren, ondernemers, organisaties ook belangrijk als ze advies hebben gegeven om te 
horen wat er met dat advies gedaan is en wat de uiteindelijke uitkomst is en waarom.  

 



 
 
 
 
 

3. Mededelingen, vaststellen verslag en bespreken Actie- en Afsprakenlijst 
9 oktober 2023 
Er is een brief binnen gekomen die ook gestuurd is aan de ouders van de Wollenwei. Son 
had deze toegestuurd gekregen van Martine Joustra. Het gaat erom dat bij dit medisch 
kinderdagverblijf de kinderen die op de wachtlijst van Zandvoortse kinderen staan geen 
plek krijgen, maar dat kinderen uit de Haarlemmermeer worden toegelaten omdat de 
gemeente Haarlemmermeer voor de ze plekken geld beschikbaar stelt.  De betrokken 
wethouder is al op de hoogte gesteld.   
 

4. Vaststellen Advies Inclusieagenda gemeente Zandvoort. 
Ingrid maakt het advies op en stuurt het dan nog naar Joop. Die ondertekent het Advies 
en dan zorgt Ingrid ervoor dat het bij de burgemeester terecht komt, daar hij de 
inclusieagenda in zijn portefeuille heeft. 
 

5. Vaststellen concept Jaarverslag 2024 en opgenomen begroting 2024 

Beatrijs levert nog een paar zinnen aan over inburgering. 
Joop maakt nog enkele wijzigingen. Zoals over ervaringsdeskundigheid. 
  

 
6. Terugkoppeling activiteiten leden o.a. gesprek minimabeleid Zandvoort, 

Klankboordgroep Doelgroepenvervoer 
Beatrijs en Son waren aanwezig bij een interview over het minimabeleid in het kader van 
213a onderzoek over doelmatigheid en doeltreffendheid. De Participatieraad Haarlem 
was ook aanwezig. Het was een prettig gesprek waarbij Beatrijs en Son informatie over 
de mogelijke armoedeval als je weer gaat werken gaf  en aandacht voor maatregelen 
rond de Haarlem en Zandvoortpas vroeg. 
Van de drie uitvoerende bedrijven van het doelgroepen vervoer haakt er 1 af. Ook de 
desk die de planning doet en de afspraken maakt gaat door een ander uitgevoerd 
worden. Spannend of de overdracht goed gaat. 
Het probleem met het tekort aan chauffeurs is er nog steeds. 
De planning van de ritten in 2024 worden nu gemaakt.  
Henry vertelt over de officiële en de onofficiële voedselbank in Zandvoort. Op dit 
ogenblik is er geen aanleiding om nu contact te gaan zoeken met de voedselbank.  
  

7. Bespreken voorstel training Adviesraad Zandvoort. 
Het voorstel wordt aangenomen. Alleen de datum wordt 27 januari 2023.  
Theo lankamp is nog niet bereikt. We gaan ervan uit dat dat gaat lukken. 
Het zijn allemaal hele korte introducties van de diverse onderwerpen. Het is erop gericht 
dat we per thema een groepje vormen die zich verder in het onderwerp en het 
toekomende beleid gaan verdiepen.  
 



 
 
 
 
 
 
 

8. Bespreken aansluitpunten “Kinder- en Jongerenwerk 2023-2024  
Joop zal bellen met Marieke Lowiesse om af te spreken dat als er vanuit de jongeren naar 
voren komt dat er structureel zaken mis zijn dat dat dan aan de adviesraad wordt 
doorgegeven. Er staat in de folder dat alle jongeren welkom zijn. Misschien is het goed 
om er extra bij te zetten dat ook jongeren met een handicap welkom zijn.  

 
9. Besluiten organiseren Participatieprijs 2024 Adviesraad Zandvoort  

Een mooi voorstel. De eerste stap is nu dat we kijken welke prijzen er al uitgereikt 
worden in Zandvoort en of de Participatieprijs ertussen past of juist niet. De prijs zal in 
ieder geval een andere naam krijgen. Namen die nu genoemd werden waren: 
solidariteitsprijs, saamhorigheidsprijs en compassieprijs.  

 
Rondvraag 

10.  Het Berenschotrapport voor Haarlemwerkt is nog iet gereed. Zodra het gereed is zal 
Ingrid het rondsturen. 
 
Sluiting 

   

 
 


